



XXVII^{ème} RALLYE MONTE CARLO HISTORIQUE
29 Janvier au 5 Février 2025

Date : 23 Janvier 2025

Time : 10 h 22

Subject : COC COMMUNICATION N° 2

Document No : 3.2

De / From : Directeur de Course / *The Clerk of the Course*

A / To : Tous les Concurrents / *All Competitors*
Nombre de page / *Number of pages* 1

Chers concurrents,

Nous vous informons qu'une modification a été apportée concernant l'emplacement des parkings dédiés aux assistances et remorques. Ces nouveaux emplacements sont désormais visibles sur le plan général interactif de Monaco, accessible via le lien suivant : <https://acm.mc/wp-content/uploads/2024/12/RAMCH-2025-PLAN-GENERAL-INTERACTIF-DE-MONACO.pdf>

Nous vous invitons à consulter ce plan mis à jour afin de prendre connaissance des changements.

oooooooooooooooooooooooooooo

Dear competitors,

We would like to inform you that the locations of the assistance and trailer parking areas have been modified. The new locations are now visible on the interactive general map of Monaco, which can be accessed via the following link : <https://acm.mc/wp-content/uploads/2024/12/RAMCH-2025-PLAN-GENERAL-INTERACTIF-DE-MONACO.pdf>

We kindly invite you to review the updated map to familiarize yourself with the changes.

Christophe ALLGEYER
Directeur de Course
Clerk of the Course